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Z A P I S N I K 
 

sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Preloga, 
održane dana 27. veljače 2025. godine, 

u Gradskoj vijećnici Grada Preloga,  
Glavna 35, Prelog, s početkom u 18,00 sati. 

 
 
Sjednicu je sazvao gosp. ĐURO UJLAKI – predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Preloga, pozivom KLASA:  024-02/24-03/13; URBROJ: 2109-14-01-24-01, dana 20. 
veljače 2025. godine.  
 

SJEDNICI SU PRISUTNI VIJEĆNICI: Božidar Glavak, Zdravko Kvakan, Snježana 
Ladić, Mario Horvat, Nikola Madić, Ivana Martinec Novak, Margit Mirić, Anica 
Naranđa, Josip Novak, Đuro Ujlaki i Ana Vojsk Kemec. 
 
SJEDNICI NISU PRISUTNI: ANICA ANTOLEK HRGAR I MARIO VRBANEC. 
 

SJEDNICI SU JOŠ PRISUTNI: Ljubomir Kolarek (gradonačelnik Grada Preloga), 
Miljenka Radović (pročelnica Upravnog odjela za upravu i društvene djelatnosti), 
Miroslav Hržić (pročelnik Upravnog odjela za razvoj Grada i projekte), Zvonimir 
Grabant (pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i financije), Mladen Križaić 
(ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Prelog), Tihana Jelačić Radiković (predstavnica 
GKP Pre-kom d.o.o.), Mladen Križaić (ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Prelog), 
Branka Podgorelec (predsjednica  Savjeta za socijalnu skrb Grada Preloga) i Željko 
Sokač (administrativni referent).  
 
SJEDNICI SU PRISUTNI NOVINARI: Medjimurje Press, List Međimurje, 
medjimurski.hr, Studio M i Studio Vipro. 
 
Gosp. UJLAKI ĐURO – PREDSJEDNIK Gradskog vijeća Grada Preloga, otvara 21. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Preloga. 
 
PREDSJEDNIK daje na prihvaćanje zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Preloga. 
 
„ZA“ je glasalo 11 vijećnika. 
 
Predsjednik konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga prihvatilo zapisnik 
sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Preloga. 
 
AKTUALNIH 30 MINUTA: 
 
Gđa. Margit Mirić je postavila pitanje o daljnjem uređenju groblja u Draškovcu, tj. 
izgradnji nadstrešnice na groblju te o uređenju Zelene ulice u Draškovcu.  
 
Gđa. Snježana Ladić je postavila pitanje o tijeku, odnosno završetku radova na 
uređenju kanalizacije te oborinske odvodnje u ulicama na jugoistočnom dijelu 
Preloga.  
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Gđa. Ivana Martinec Novak je pohvalila uređenje novog parka na južnom dijelu 
Prelogu, a također je pohvalila i planove za uređenja centralnog trga u Prelogu.  
 
Gosp. Nikola Madić je postavio pitanje o daljnjem proširenju Groblja sv. Stjepana te 
pitanje o fazi uređenja centralnog trga, Trga F. Tuđmana u Prelogu. 
 
Gosp. Božidar Glavak je postavio pitanje, odnosno upozorio na nepravilnosti vezano 
uz obračun plaća i poštivanje koeficijanata za plaće zaposlenicima Dječjeg vrtića 
Fijolica u Prelogu, odnosno nepoštivanje zakonskih okvira.   
 
Gosp. Mario Horvat postavio je pitanje o statusu katastarske čestice 588/1 u 
Cirkovljanu, koja sada ima status nerazvrstane ceste te je zatražio pismeni odgovor. 
Postavio je također pitanje o zaštiti prirode, odnosno o utjecajima gradnje 
zaobilaznice na prirodna staništa na tom području.  
 
Gosp. Zdravko Kvakan postavio je pitanje o statusu radova na zaobilaznici Preloga, 
kao i pitanje oko tijeka izgradnje budućeg Centra za socijalnu skrb u Prelogu.   
 
Gđa. Anica Naranđa ohvalila je uređenje na prostoru Sportsko rekreacijske zone 
Marina u Prelogu te istakla da se radi o prijedlozima Mjesnog odbora Prelog za 
uređenje prostora Marine. Također je postavila i pitanje o obnovi igrališta Osnovne 
škole Prelog, odnosno mogućoj suradnji na obnovi igrališta sa Međimurskom 
županijom.  
 
Gđa. Ana Vojsk Kemec je postavila pitanje o izgradnji pješačke staze između Cvjetne 
ulice i Trga sv. Lovre u Cirkovljanu te o rekonstrukciji stepeništa kod Crkve sv. Lovre 
u Cirkovljanu. 
 
Gosp. Josip Novak je postavio pitanje o radovima na uređenju parka na južnom dijelu 
Preloga te u koliko faza će se odvijati radovi. Također je postavio i pitanje o radovima 
na daljnjem uređenju Sportsko rekreacijske zone Marina u Prelogu. 
 
Na postavljena pitanja odgovorio je gosp. LJUBOMIR KOLAREK – gradonačelnik. 
 
PREDSJEDNIK predlaže dnevni red kao u pozivu za sjednicu. 
 
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Donošenje Odluke o porezima Grada Preloga.  
2. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne usluge 

sakupljanja  komunalnog otpada na području Grada Preloga.  
3. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Preloga.  
4. Donošenje Odluke o kupnji nekretnina na području k.o. Prelog 

(Međimurjeplet).  
5. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu GKP PRE-KOM d.o.o. o  

gospodarenju otpadom na području Grada Preloga za 2024. godinu.  
6. Donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja sudaca porotnika Općinskog 

suda u Čakovcu.  
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„ZA“ je glasalo 11 vijećnika. 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 

prihvatilo tako predložen dnevni red. 
 

 
 

TOČKA 1.  
 
 

Prijedlog Odluke o porezima Grada Preloga s obrazloženjem, vijećnici su primili uz 
poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i zapisnik sa sjednice 
Odbora za financije i proračun održane 25.02.2025. godine.  
 
Odbor za financije i proračun na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o porezima Grada Preloga. 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek.  
 
Sjednici se priključio vijećnik Mario Vrbanec te sjednici je sada prisutno 12 vijećnika.   
 
U raspravi su sudjelovali Snježana Ladić i gradonačelnik Ljubomir Kolarek.   
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o porezima Grada Preloga. 
 
„ZA“ je glasalo 12 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Odluku o porezima Grada Preloga. 
 
Odluka o porezima Grada Preloga u cijelosti se nalazi u privitku ovog zapisnika te 
čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 2.  
 
 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne usluge 
sakupljanja  komunalnog otpada na području Grada Preloga s obrazloženjem, 
vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici Grada kao i 
zapisnike sa sjednica Odbora za financije i proračun, Odbora za društvene djelatnosti 
i Odbora za komunalno gospodarstvo održanih 25.02.2025. godine.  
 
Odbor za financije i proračun na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne 
usluge sakupljanja  komunalnog otpada na području Grada Preloga. 
 
Odbor za društvene djelatnosti na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne 
usluge sakupljanja  komunalnog otpada na području Grada Preloga. 
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Odbor za komunalno gospodarstvo na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o načinu pružanja javne 
usluge sakupljanja  komunalnog otpada na području Grada Preloga. 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge 
sakupljanja  komunalnog otpada na području Grada Preloga. 
 
„ZA“ je glasalo 12 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Odluku o načinu pružanja javne usluge sakupljanja  komunalnog 
otpada na području Grada Preloga. 
 
Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja  komunalnog otpada na 
području Grada Preloga u cijelosti se nalazi u privitku ovog zapisnika te čini njegov 
sastavni dio. 

 
 
 
 

TOČKA 3.  
 
 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Preloga s 
obrazloženjem, vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici 
Grada kao i zapisnike sa sjednica Odbora za financije i proračun i Odbora za 
društvene djelatnosti održanih 25.02.2025. godine.  
 
Odbor za financije i proračun na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada 
Preloga. 
 
Odbor za društvene djelatnosti na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada 
Preloga. 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o socijalnoj 
skrbi Grada Preloga. 
 
„ZA“ je glasalo 12 vijećnika. 
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PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Odluku o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Preloga. 
 
Odluka o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Preloga u cijelosti se nalazi 
u privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 

 
TOČKA 4.  

 
 

Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina na području k.o. Prelog (Međimurjeplet) s 
obrazloženjem, vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici 
Grada kao i zapisnik sa sjednice Odbora za nekretnine održane 25.02.2025. godine.  
 
Odbor za nekretnine na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je neutralno 
mišljenje na prijedlog Odluke o kupnji nekretnina na području k.o. Prelog 
(Međimurjeplet). 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek. 
 
U raspravi su sudjelovali Božidar Glavak, gradonačelnik Ljubomir Kolarek, Mario 
Horvat i Snježana Ladić.   
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o kupnji nekretnina na području 
k.o. Prelog (Međimurjeplet). 
 
„ZA“ je glasalo 7 vijećnika, a „PROTIV“ 5 vijećnika.  
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga donijelo Odluku 
o kupnji nekretnina na području k.o. Prelog (Međimurjeplet). 
 
Odluka o kupnji nekretnina na području k.o. Prelog (Međimurjeplet) u cijelosti se 
nalazi u privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 5.  
 
 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu GKP PRE-KOM d.o.o. o  
gospodarenju otpadom na području Grada Preloga za 2024. godinu s 
obrazloženjem, vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na internet stranici 
Grada kao i zapisnike sa sjednica Odbora za financije i proračun i Odbora za 
komunalno gospodarstvo održanih 25.02.2025. godine.  
 
Odbor za financije i proračun na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu GKP PRE-KOM 
d.o.o. o gospodarenju otpadom na području Grada Preloga za 2024. godinu. 
 



6 
 

Odbor za komunalno gospodarstvo na sjednici održanoj 25.02.2025. godine dao je 
pozitivno mišljenje na prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu GKP PRE-KOM 
d.o.o. o gospodarenju otpadom na području Grada Preloga za 2024. godinu. 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Ljubomir Kolarek. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu GKP 
PRE-KOM d.o.o. o gospodarenju otpadom na području Grada Preloga za 2024. 
godinu. 
 
„ZA“ je glasalo 12 vijećnika. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu GKP PRE-KOM d.o.o. o  
gospodarenju otpadom na području Grada Preloga za 2024. godinu. 
 
Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu GKP PRE-KOM d.o.o. o gospodarenju 
otpadom na području Grada Preloga za 2024. godinu u cijelosti se nalazi u 
privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 6.  
 
 

Prijedlog Zaključka o prijedlogu imenovanja sudaca porotnika Općinskog suda 
u Čakovcu s obrazloženjem, vijećnici su primili uz poziv za sjednicu, objavom na 
internet stranici Grada kao i zapisnik sa sjednice Odbora za izbor i imenovanja 
održane 25.02.2025. godine.  
 
Gđa. IVANA MARTINEC NOVAK – predsjednica Odbora za izbor i imenovanje u 
ime Odbora za izbor i imenovanje predlaže da se za suce porotnike Općinskog suda 
u Čakovcu imenuju: 
 

1. Dubravka Horvat, Draškovec, J. Slavenskog 22, 
2. Josip Sobočanec, Prelog, Sajmišna 41.    

 
Rasprave nije bilo. 
 
PREDSJEDNIK daje na glasanje prijedlog Zaključka o prijedlogu imenovanja sudaca 
porotnika Općinskog suda u Čakovcu u koji se imenuju: 
 

1. Dubravka Horvat, Draškovec, J. Slavenskog 22, 
2. Josip Sobočanec, Prelog, Sajmišna 41.    

 
„ZA“ je glasalo 12 vijećnika. 
 



7 
 

PREDSJEDNIK konstatira da je Gradsko vijeće Grada Preloga JEDNOGLASNO 
donijelo Zaključak o prijedlogu imenovanja sudaca porotnika Općinskog suda 
u Čakovcu. 
 
Zaključak o prijedlogu imenovanja sudaca porotnika Općinskog suda u 
Čakovcu u cijelosti se nalazi u privitku ovog zapisnika te čini njegov sastavni dio. 
 
 
Sjednica je završila u 19,20 sati.  
 
NAPOMENA: Sjednica je tonski snimana, te tonski zapis čini sastavni dio ovog 
zapisnika, a dostupan je u Upravi Grada Preloga i na internetskoj stranici Grada 
Preloga www.prelog.hr. 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PRELOGA 
 
 

       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA: 
        Ujlaki Đuro, dipl.ing.stroj. 
        PROČELNICA: 
Radović Miljenka, mag.iur. 
 

 
 
 
 

http://www.prelog.hr/

